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Woclawek, B pazdziernika 2019 r.

Pani

Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta Woclawek

Odpowiadajqc na interpelacje mi€dai€€€#Fe wniesione w dniu 24 wrzesnia 20jg r.

uprzejmie informujg:

W sprawie budowy nowego mostu Wzez rz. Wistg poczyniq starania, aby budowa trzeciej
przeprawy mogta zostac sfinansowana z budzetu panstwa i Wojewodztwa, Kwota 500 000 zl. nie
wystarczy na ogloszenie przetargu na wykonanie dokumentacji. W tej sprawie wystqpilismy do
Marszalka Wojewodztwa Kujawsko - Pomorskiego oraz Ministra Inwestycji iRozwoju, W-pismie do
marszalka Wojewodztwa zwrociliSmy siq z proSbq o partycypacjg w kosztach budowy, W pismie do
Ministra Inwestycji i Rozwoju wystqpilismy o zmiang kryteriow programu ,,Mosty dla regionow" i

wprowadzenia mozliwoSci ubiegania sig o dotacjg przez Miasta na prawach powiatu.
Budowa mostu na rzece Zofiice oraz dokonczenie budowy ul. Sasankowejjest pomyslem, ktory

moze zostac zrealizowany w kolejnych latach. Obecnie rozpatrywana jest koncepcja 
"budowy 

ui.
Sasankowej na odcinku od ul. Rozanej do ul. Jalowcowej ja-ko alternatywa dla 

'ul. 
Grodikiel.

Przebudowa ul, Krokusowej bgdzie rearizowana jeszczew biezqbym roru,
W sprawie przebudowy ul. Suszyckiej uprzejmie informujg, ze obecnie opracowywana lest

dokumentacja projektowo-kosztorysowa na przebudowq tej ulicy na odcinku od ul. Cysterikiej do ul.
Gorzystejok. 700mb, ktora bqdzie podstawqdo ujgcia zadania do wykonania w 2020 roku.

Jednoczesnie informujg, ze na odcinku ul. Suszyckiej od ul. Gorzystej do nieruchomo6ci
nr 75177 droga przebiega czgsciowo po terenach stanowiqcych wlasnoSc'osob fizycznych, poza
dzialkami Skarbu Panstwa stanowiqcymi pas drogowy - wynika to z uksztaltowania terenu (przebieg

!r9oi n9 zboczu). W zwiqzku z powy2szym inwestycla na iym odcinku bgdzie wymagac * pir*rr.]
kolejnoSci regulacji wlasno6ciowo-prawnych tych nieruchomoSci, co bgdzie wiqzie siq ze znacznymii
kosztami.

Na budowg ul. Stromej UM posiada dokumentacjq technicznqopracowanEw 2016 r.
W 2017 r, uzyskano ostatecznq decyzjq o zezwoleniu na realizacjg inwestycli drogowej (ZRID) w
postaci budowy drogi gminnej (publicznej) w przedmiotowej lokalizacji. procedury zwiqzane z
wyplaceniem odszkodowan za grunty przejgte pod pas drogowy tej ulicy nadal tnruaj4 ale ich bieg nie
uniemozliwia wykonania robot budowranych na podstawie ww, decyzji zRlD,

Jednoczesnie Gmina Miasto Woclawek zlolyla do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wniosek
w sprawie dofinansowania budowy ul. Stromej na podstawie ustawy z dnia 23 pa2dziernika 2018 r.
o Funduszu Drog Samorzqdowych (Dz. U. z 2018 r., po7..2161 ze zm.). Wniosek ten jest obecnie
rozpatrywany' Z chwilq otrzymania informacji o uzyskaniu dofinansowania inwestycja ta zostanie
zaproponowana Radzie Miasta woclawek do ujgcia w budzecie miasta.

Przebudowa . ul. Lipnowskiej rowniez zostala uwzglqdniona w propozycjach do
przyszlorocznego budzetu, Jednak z uwagi na planowanq przebudowg mostu nad stopniem wodnym
przebudowa ul. Lipnowskiej bqdzie mogia byc prowadzona po przywroceniu ruchu na DK67

W sprawie dokonczenia przebudowy ul, Grodzkiej uprzejmie informuje, Ze zadanie to bedzie
kontynuowane.
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Chodnik przy bloku Krqta 4 nie stanowi pasa drogowego w zwiqzku zczym nie planuje sig jego

przebudowy. Wszystkie ubytki w chodniku zagralalqce bezpieczenstwu pieszych zostanq uzupelnione

przez Miejski Zarzqd Uslug Komunalnych i Drog we Woclawku (na odcinkach stanowiqcych wlasnoSc

Gminy Miasto Wloclawek).

Remont chodnikow na osiedlu Kazimieza Wielkiego jest realizowany etapami.

Remont chodnika na mo6cie stalowym po stronie gornej wody zostanie zaproponowany do budzetu w

2020 roku,

Ul. 14 pulku Piechoty jest droga wewngtrznq. Oznacza to, ze nie stanowi skrzyzowania z ul,

Ostrowsk4 ktora jest drogq publicznq w randze drogi powiatowej, Podpozqdkowanie ul, Ostrowskiej

podczas funkcjonowania sygnalizacji Swietlnej ul. 14 Pulku Piechoty jest niedopuszczalne. W celu

zapewnienia bezpieczenstwa pieszych pzechodzqcychpuezul, OshowskE przy ul, 14 Putku Piechoty

ruchem kieruje osoba do tego upowazniona.

W sprawie ujgcia w budzecie Miasta Woclawek na 2020 rok migdzy innymi budowy nowego

wej6cia do Szkoly Podstawowej nr 2 oraz ogrodzenie terenu tej Szkoty upzejmie informujq, ze ilosd

potzeb zwiqzanych z plac6wkamioSwiatowymiznacznie przekracza mozliwoSci budzetowe.

Zadanie zostanie zaproponowane do realizacji na kolejne lata.

Ostateczny projekt budzetu Miasta na kolejne lata zatwierdza Rada Miasta Woclawek.

Do wiadomoSci:

Biur Rady Miasta,

Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr,

a/a W,K,
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